
Verslag Raad van Commissarissen (RvC) 

In 2024 werd volop gewerkt aan de verdere doorontwikkeling van IW4 want ‘IW4 is een mooi 

en vitaal bedrijf! ’. Deze doorontwikkeling is nodig omdat het aantal Wsw’ers verder afneemt en 

de bestaande infrastructuur van onze organisatie goed kan worden ingezet voor andere 

vormen. Ons mooie en duurzame pand, welke wij nu ruim een jaar bewonen samen met 

Wijkservice van de Gemeente Veenendaal, sluit aan bij onze doelstelling om op eigentijdse 

manier te zorgen voor iedereen die extra hulp bij werk en ontwikkeling nodig heeft .  

 

De Raad van Commissarissen kwam in 2024 vele malen bijeen voor reguliere vergaderingen 

en verschillende commissies zoals de financiële commissie en de remuneratiecommissie. 

Tevens sprak zij met de OR en sloot een deel van de raad aan bij een tweetal OR-

vergaderingen. Dit jaar werd onder externe begeleiding de zelfevaluatie uitgevoerd. Dit onder 

meer ter voorbereiding op twee nieuw te werven commissarissen in verband met het bereiken 

van de volledige termijn per juli 2025 van twee leden. 

In onze vergaderingen kwamen vele onderwerpen aan de orde, waaronder; onze medewerkers, 

de strategie en doelgroepen voor de langere termijn, de commercie, de huidige nieuwe 

huisvesting en financiën. Ook over het onderwerp Beschut Werk is veelvuldig gesproken. Zowel 

binnen de RvC maar ook in een aparte sessie tezamen met de wethouders , een aantal 

ambtenaren en externe experts. Ook tijdens de aandeelhoudersvergadering in het voorjaar 

kwam het onderwerp Beschut Werk en de financiële vertaling hiervan uitvoerig aan de orde. In 

mei tijdens de tweede aandeelhoudersvergadering verleenden de aandeelhouders de 

bestuurder en de Raad van Commissarissen decharge voor het gevoerde beleid en het daarop 

gehouden toezicht.  

 

Voor de nabije toekomst ligt er – zoals eerder genoemd door de Raad van Commissarissen – 

zorg inzake de financiële continuïteit. Hierover is het afgelopen jaar uitvoerig gesproken, zoals 

hierboven al genoemd. Het is goed om hierbij aan te geven dat per 2022 onze gemeenten, 

ofwel Veenendaal, Renswoude en Rhenen, geen gemeentelijke bijdrage meer bijdragen.  Dit is 

bijzonder te noemen ten opzichte van andere situaties in ons land. Dit betekent echter wel, dat 

met het teruglopen van de WSW-medewerkers, de andere activiteiten voldoende resultaat 

moeten opleveren om de huidige werkwijze van IW4 succesvol voort te zetten. Wij als 

commissarissen blijven ons hiervoor nadrukkelijk inzetten om de goede, bewezen succesvolle 

infrastructuur van IW4 nog meer te laten benutten voor nu en de nabije toekomst.  In di t kader 

zijn wij dan ook trots om voor 2025 maar liefst ruim 40 gedetacheerde collega’s vanuit de 

gemeente Wageningen te mogen verwelkomen. Dit traject zullen wij volgen en evalueren, maar 

het feit dat men bij IW4 uitkomt is een groot compliment.  

 

Kortom zoals ik dit verslag begon met “IW4 is een mooi en vitaal bedrijf”, wil ik graag eindigen 

door mede namens mijn collega-commissarissen af te sluiten met de complimenten voor alle 

medewerkers inclusief het managementteam en de bestuurder voor het vele verrichte goede 

werk!  

Veenendaal, 3 januari 2025 

Namens de Raad van Commissarissen, 

Drs. Inge T.J. Grimm-Ruiterkamp MBA, voorzitter  


